太古城中心 LIVE+ 國泰航空登機證消費獎賞 Cityplaza LIVE+ CX Boarding Pass Spending Rewards

條款及細則

Terms & Conditions

- 1. 推廣日期由 2022 年 12 月 12 日至 2023 年 2 月 5 日 (「推廣期」) 或名額已滿。 The promotion period will run from 12 December 2022 to 5 February 2023 (the "Promotion Period") or until quotas are full.
- 2. 只限 LIVE+會員參加。如欲登記成為 LIVE+會員,或了解 LIVE+會員計劃之條款及細則,請瀏覽 TAIKOO+流動應用程式。
 - Only LIVE+ members can participate in this promotion. For details about LIVE+ member registration and the Terms & Conditions of the LIVE+ Membership Programme, please refer to the TAIKOO+ mobile app.
- 3. 有效的實體或電子國泰航空登機證為顯示於登機證上之登機日起計 14 日有效(登機日為 第1日)。
 - Physical or digital Cathay Pacific boarding pass is valid for 14 days since the boarding date displayed on the boarding pass (the boarding date is counted as the first day).
- 4. 合資格單一\$1,200 電子消費為於推廣期內及於登機證上所示的登機日後在指定商戶進行之 消費,會員須於消費交易日起計 14 天內(消費當日為第 1 日)到 2 樓 LIVE+服務處(近 265 號舖)出示單據及有效的登機證以換領獎賞。
 - \$1,200 single electronic spending must be made within the promotion period and after the boarding date stated on the boarding pass at designated merchants. Members must present the receipt within 14 days of the transaction date (the purchase day is counted as the first day) and a valid boarding pass at 2/F LIVE+ Concierge (near shop 265) to receive the reward.
- 5. 獎賞數量有限,換完即止,先到先得。每張合資格單據只限換領獎賞一次。 Reward is available on a first-come, first-served basis, while stocks last. Each eligible receipt can only redeem reward once.
- 6. 太古城中心 LIVE+ 服務處 (2 樓近 265 號舖) 之服務時間為早上 11 時至晚上 8 時。
 Service hours of Cityplaza LIVE+ Member Concierge (near Shop 265, 2/F) is 11:00am to 8:00pm.
- 7. 星巴克咖啡\$50 現金券有效期至 2025 年 12 月 31 日。關於現金券之詳細使用條款,請參閱 現金券上之條款及細則。
 - Starbucks Coffee \$50 Cash Voucher expiry date is 31 December 2025. For the terms of use of the voucher, please refer to terms & conditions printed on the voucher.

- 8. 有關 LIVE+會員計劃之合資格消費收據、積分登記和條款及細則,請<u>按此</u>。
 For details about eligible receipts, points earning and the Terms & Conditions of the LIVE+
 Membership Programme, please <u>click here</u>.
- 9. 太古地產有限公司有權隨時終止、更改或修訂各項換領活動而毋須事先通知。 Swire Properties Limited reserves the right to terminate, update or amend all redemption activities at any time, without prior notice.
- **10**. 所有條款及細則以英文撰寫,可能會被翻譯為其他語言,當中如有歧異,概以英文版本為準,並按英文版本執行。

All terms & conditions are written in English and may be translated to other languages. In the case of any discrepancy, the English version shall prevail.

- 11. 若有任何爭議,本公司保留最終決定權。 In the case of any dispute, Swire Properties Limited reserves the right of final decision.
- 12. 須受太古地產有限公司的條款及細則約束。
 The terms & conditions of Swire Properties Limited apply.